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DAGORDE 

Openbare zitting 

DEPARTEMENT GRONDGEBIEDSZAKEN 

1 Begeleidingstraject ontwerpend haalbaarheidsonderzoek (vijfde oproep 

Projectbureau Neven-/Herbestemming Kerken) voor de Sint-Amanduskerk te 

Bavikhove.  

Goedkeuren van: 

a. de bestelling bij de TV urbain architectencollectief en studio bont van de studie 

via het raamcontract "Ontwerpende haalbaarheidsonderzoeken inzake 

transformatie van kerkgebouwen voor nieuwe functies" i.s.m. het team Vlaamse 

Bouwmeester; 

b. de raming (18.000 euro + 21 % btw), waarop 30 % subsidies worden 

aangevraagd. 

2 Erfdienstbaarheid van doorgang op het stadsperceel (vroegere politieparking) in de 

Ballingenweg. Goedkeuren erfdienstbaarheidsvoorwaarden ten voordele van het 

aanpalend perceel met oogartsenkabinet, zoals bepaald in de ontwerpakte 

voorgelegd van de Vlaamse Dienst Vastgoedtransacties. 

3 Woonwijs. Goedkeuren rapportering, rekening en evaluatie werkjaar 7. 

DEPARTEMENT MANAGEMENT EN PERSONEEL 

4 Projectvereniging Zuidwest. Aanstellen vertegenwoordiging in de raad van bestuur.  

DEPARTEMENT VRIJE TIJD 

5 Schenkingen aan stadsarchief. Aanvaarding. 



DEPARTEMENT MANAGEMENT EN PERSONEEL 

6 Vragenkwartiertje. 

*** 

 

Openbare zitting 

DEPARTEMENT GRONDGEBIEDSZAKEN 

1. Begeleidingstraject ontwerpend haalbaarheidsonderzoek (vijfde oproep 

Projectbureau Neven-/Herbestemming Kerken) voor de Sint-

Amanduskerk te Bavikhove.  

Goedkeuren van: 

a. de bestelling bij de TV urbain architectencollectief en studio bont van 

de studie via het raamcontract "Ontwerpende haalbaarheidsonderzoeken 

inzake transformatie van kerkgebouwen voor nieuwe functies" i.s.m. het 

team Vlaamse Bouwmeester; 

b. de raming (18.000 euro + 21 % btw), waarop 30 % subsidies worden 

aangevraagd. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

Het college nam op 03.04.2018 kennis van de nieuwe (5de ) Vlaamse oproep 

“Projectbureau Herbestemming Kerken” en besloot voorbereidingen te treffen om in 2019 

met een Neven- en/of Herbestemmingsstudie omtrent de St. Amandus-kerk van 

Bavikhove in te stappen. Voor die studie zijn middelen voorzien in de SMJP (stedelijke 

meerjarenplan) en concreet op het budget 2019.   

 

De oproep kadert binnen de conceptnota “Een toekomst voor de Vlaamse Parochiekerk” 

van 24.06.2011 en de omzendbrief van 30.09.2011 van Vlaams minister Bourgeois 

waarbij gemeenten en kerkbesturen verzocht werden na te denken over mogelijke,  

zinvolle en betaalbare (neven/her)bestemmingen voor kerkgebouwen. 

 

Het “Projectbureau Neven-/Herbestemming kerken” ontstond op initiatief van en in 

samenwerking met de Vlaamse minister-president van de Vlaamse Regering, van de 

Vlaamse minister van Binnenlands Bestuur, van de VVSG (Vereniging voor Steden en 

Gemeenten), van het Team Vlaamse Bouwmeester van het Departement Kanselarij en 

Bestuur en van het Centrum voor Religieuze Kunst en Cultuur (CRKC).  

Het Vlaams Projectbureau begeleidde de stad al de voorbije jaren voor twee soortgelijke 

haalbaarheidsstudies, namelijk voor de kerk St. Petrus (Hulste in 2015) en de kerk St. 

Jozef (Eilandplein in 2017). De afgeleverde studies kunnen een leidraad en 

beleidsvoorbereidend instrument zijn bij toekomstige investeringsdossiers in functie van 

de eventuele neven- of herbestemming van deze kerkgebouwen die allen stadseigendom 

zijn. 

 

Bij afroep via het raamcontract van 15.06.2017 inzake “Ontwerpende 

haalbaarheidsonderzoeken ter transformatie van kerkgebouwen voor nieuwe functies” 

kunnen gemeenten beroep doen op een – binnen dit raamcontract geselecteerd - 

architectenbureau voor de begeleiding bij een  haalbaarheidsstudie over mogelijke, 

toekomstige her- en/of nevenbestemmingen voor kerkelijk patrimonium.    

 

Het gaat dus niet om een uitvoeringsdossier.  Bedoeling van een dergelijke studie is 

verschillende scenario’s ontwerpmatig te laten uitwerken, ontwikkelen en becijferen.  De 



conclusies worden samengebracht in een eindrapport. In dergelijke studies wordt 

nagegaan of de neven-/herbestemming van een kerkgebouw (volledig of gedeeltelijk, 

beschermd of niet beschermd) voor bepaalde functies verantwoord en haalbaar is, en 

welke functies het beste passen. 

 

Voor de St. Amandus-kerk van Bavikhove, bestelde de stad, aansluitend aan de 

collegebeslissing van 03.04.2018 en ter voorbereiding van een eventueel eigenlijk 

haalbaarheidsonderzoek voor deze kerk een digitaal opmetingsplan. Landmeter Caesens 

leverde op 29.11.2018 dit plan af en bevestigde de eigendomssituatie van deze kerk.  

De landmeter bevestigde op 30.11.2018 dat dit kerkgebouw sinds de start en het 

bijhouden van de kadastrale leggers in 1835 dit gemeentelijk patrimonium is. 

 

Het projectbureau stelt thans voor de procedure voor de St. Amanduskerk te 

concretiseren via: 

 

-  het formeel intekenen op het voorliggend raamcontract “Ontwerpende 

haalbaarheidsonderzoeken ter transformatie van kerkgebouwen voor nieuwe 

functies” (Besteknummer DKB-PBHK02) van 15.06.2017 van de Vlaamse 

Bouwmeester; 

-  de bestelling van een gangbaar dossier gelet op de verwachte complexiteit van de 

studie m.b.t de betrokken kerk. Deze categorie van studie wordt geraamd op 

18.000 euro excl. 21 % btw.  

Het raamcontract voorziet 3 mogelijke categorieën: 

. éénvoudig dossier (14.000 euro excl. 21 % btw); 

. gangbaar dossier (18.000 euro excl. btw te vermeerderen met de vaste 

trajectbegeleidingskost van het projectbureau ten bedrage van 1.500 euro excl. btw 

of 1.815 euro incl. btw); 

. complex dossier (22.000 euro excl. btw). 

- het plannen van een startvergadering begin 2019, in aanwezigheid van een 

delegatie van het stads- en kerkfabriekbestuur, van het coördinatiebureau 

(=N.Deroo) en van het aan Harelbeke toegewezen studiebureau.   

 

Concreet stelt het projectbureau nu voor de studie te bestellen bij het architectenteam 

“urbain architectencollectief en studio bont” (p/a Zuidstationstraat 38 te 9000 Gent). Het 

projectbureau motiveert deze keuze op basis van de inzetbare expertise voor de 

Harelbeekse case, die heel geschikt is voor voorliggende opgave. Het team heeft ruime 

ervaring met nevenbestemmingsstudies. Ze maken geen uitvoerend architecturaal 

ontwerp. Daarvoor kan dan later – indien gewenst- geopteerd worden voor een ander 

ontwerper.  

 

De opdracht voor dit studiebureau (zoals omschreven in het raamcontract) bestaat 

steeds uit volgende zes onderdelen:  

 

1. opmaken van een visie van aanpak van de opdracht  

2. vertalen van de visie in drie ontwerpscenario’s met aanduiding van verschilpunten 

op vlak van functionaliteit, exploitatie- en investeringskost.  

3. uitwerken van één ontwerpscenario en bijhorende kostenraming, formuleren van 

randvoorwaarden met betrekking tot de haalbaarheid van  project.   

4. verwerken van de conclusies in een gevisualiseerd eindrapport onder de vorm van 

een nota die bestaat uit een helder gestructureerde tekst begeleid met schema’s en 

plannen ter verduidelijking van de keuzes en motivaties van de genomen opties 

5. opmaken van een projectdefinitie. De projectdefinitie is de doorvertaling van het 

eindrapport in een inhoudelijk kader bevat waarin de ambities en verwachtingen 

van de bouwheer worden beschreven, zoals de stedenbouwkundige betekenis, de 

historische verbondenheid, de publieke toegankelijkheid en de duurzaamheid. De 

projectdefinitie beschrijft de ontwerpopgave die in een volgende fase door een 

opnieuw aan te stellen ontwerper, moet uitgewerkt worden. De projectdefinitie 



wordt aangevuld met de opsomming van de specifieke regel- en wetgeving met 

betrekking tot de opdracht en het programma van eisen.   

6. deelname aan 3 vergaderingen (van 3u) met het lokaal bestuur 

 

 

Via de thans voorliggende investeringstabel-2019 (AR214000/BI 079060- te goedkeuring 

voor te leggen op raadszitting dec.2018) voor die studieopdracht evenals een 

subsidiebedrag (raming : 30 % op 16.000 + btw of 5.808 euro).  

 

Wat betreft mogelijke subsidies voor deze studie verwijst het Projectbureau naar het BVR 

20.12.2013 inzake subsidies voor gebouwen van de eredienst, het subsidiedecreet van 

12.07.2013 voor gebouwen van de eredienst, het  ministerieel besluit van 18.03.2014, en 

de omzendbrief van 28.3.2014 . 

Terwijl de brutostudiekost voor de Sint-Amanduskerk 23.595 euro is, wordt 30 % 

subsidie op 21.780 euro verwacht of 6.534 euro.  Latere investeringen met het oog op 

herbestemmingen worden (voorlopig) niet gesubsidieerd.  

 

In het kader van het raamcontract “Ontwerpende haalbaarheidsonderzoeken inzake 

transformatie van kerkgebouwen voor nieuwe functies” uitgeschreven door de Vlaamse 

Bouwmeester als opdrachtgevend bestuur en conform artikel 15 van de destijds geldende 

wet van 15.06.2006 betreffende overheidsopdrachten (dat een bestuur dat beroep doet 

op een aankoop- of opdrachtencentrale als bedoeld in artikel 2, 4° vrijstelt van de 

verplichting om zelf een gunningsprocedure te organiseren) komt het de raad toe om:  

-  goedkeuring te geven aan de levering binnen het raamcontract van de Vlaamse 

Bouwmeester van de studie voor de Sint-Amanduskerk te Bavikhove door het door 

het projectbureau voorgesteld architectenteam “urbain architectencollectief en 

studio bont” (p/a Zuidstationstraat 38 te 9000 Gent); 

-  goedkeuring te geven aan de raming voor de aanlevering van een gangbare studie 

ten bedrage van 18.000 euro + btw en aan de daarop voorziene vaste 

trajectbegeleidingskost van het projectbureau ten bedrage van 1.500 euro + btw; 

- de mogelijke subsidies via het Agentschap Binnenlands Bestuur aan te vragen. 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale of reglementaire bepalingen: 

 

- het Besluit van de Vlaamse Regering van 20.12.2013 betreffende de “toekenning 

van subsidies voor gebouwen van de eredienst”, het subsidiedecreet van 12.7.2013 

voor gebouwen van de eredienst én het ministerieel van 18.3.2014 en de 

omzendbrief van 28.3.2014 inzake her- en nevenbestemmingsstudies; 

- het Decreet Lokaal Bestuur, in het bijzonder en zonder zich daartoe te willen 

beperken, artikel 41, tweede lid, 10°, a). 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging in openbare zitting; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1:  

 

In functie van een ‘neven-/herbestemmingsproject voor de Sint-Amandus’ sluit de 

gemeenteraad aan op het raamcontract “Ontwerpende haalbaarheidsonderzoeken inzake 

transformatie van kerkgebouwen voor nieuwe functies” van de Vlaamse Bouwmeester 

van 15.06.2017.  



 

De raad keurt de aanstelling – binnen dit raamcontract - goed van architectenteam 

“urbain architectencollectief en studio bont” (p/a urbain architectencollectief bv ovve 

bvba, zuidstationstraat 38 te 9000 gent -BE 0810.605.640) voor de voorliggende 

Harelbeekse studie van de Sint-Amanduskerk.  

 

Hiertoe wordt het document ‘Bestelling en afsprakennota. Raamcontract ontwerpende 

haalbaarheidsonderzoeken inzake transformatie van kerkgebouwen voor nieuwe functies 

van het Departement Kanselarij en Bestuur en het Team Vlaamse Bouwmeester (DKB-

PBHK02)’ goedgekeurd. 

 

Artikel 2:  

 

De raming ten bedrage van 18.000 euro (exclusief 21 % btw) verhoogd met vaste 

trajectbegeleidingskost van het projectbureau ten bedrage van 1.500 euro + btw wordt 

goedgekeurd.  

 

De mogelijke subsidies (max. 30 % op het ramingsbedrag van 21.780 euro incl. btw) via 

het Agentschap Binnenland Bestuur worden aangevraagd.  

 

Artikel 3:  

 

Het college wordt gelast de vereiste administratieve formaliteiten te vervullen. 

2. Erfdienstbaarheid van doorgang op het stadsperceel (vroegere politieparking) 

in de Ballingenweg. Goedkeuren erfdienstbaarheidsvoorwaarden ten 

voordele van het aanpalend perceel met oogartsenkabinet, zoals bepaald 

in de ontwerpakte voorgelegd van de Vlaamse Dienst 

Vastgoedtransacties. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

Bij akte van 17.10.2017 verleden voor commissaris Vanheuverzwijn van de Vlaamse 

dienst Vastgoedtransacties werd het vroegere politiecommissariaat in de Markstraat 53 

verkocht  aan promotor Eribo/VEVA die er - in samenwerking  met de aanpalende 

oogartsenpraktijk in de Marktstraat 51 - een nieuwbouw (appartementen en op het 

gelijkvloers de uitbreiding van het dokterskabinet) wou realiseren.  

 

Ondertussen zijn de afbraakwerken (met uitzondering van de te behouden voorgevel in 

de Markstraat) grotendeels voltooid en zijn de bouwwerken gestart. De achterliggende 

vroegere politieparking (kant Ballingenweg) blijft stadseigendom. De akte van 2017 

voorzag op deze parking, die niet-bebouwbaar stadeigendom blijft, een recht van 

doorgang en uitweg naar de Ballingenweg voor  de gelijkvloerse dokterspraktijk  en 

nieuwbouwappartementen die ondertussen – na sloop van het politiekantoor - in 

aanbouw zijn. 

 

In het bouwcontract van midden 2017 tussen promotor-Eribo/VEVA en dokter Kesteloot, 

eigenaar van het aanpalend perceel met bestaand oogartsenkabinet in de Marktstraat 51, 

is bedongen dat de promotor de artsenpraktijk op nr. 51 uitbreidt op het gelijkvloers van 

de Marktstraat 53 en dat de huidige oogartsenparking een doorgangsrecht via en op die 

stadparking bekomt om zo enerzijds de doktersparking beter in te richten en te 

ontsluiten en anderzijds de mobiliteit en parkeerdruk in de Ballingenweg zelf, aan te 

pakken.  

 

Al op 12.09.2017 gaf het college principieel akkoord om ook dit doorgangsrecht te 

voorzien op de stadsparking in de Ballingenweg ten voordele van de aanpalend 



doktersparking (Marktstraat 51). Deze extra erfdienstbaarheid zou dus op de stadparking 

komen waar er al bij de verkoopakte stad - Eribo van 17.10.2017 een ‘recht van 

doorgang’ naar de Ballingenweg ten voordeel van het Eribo-/VEVA-nieuwbouwproject 

werd voorzien. 

 

Nu legt de Vlaamse dienst Vastgoedtransacties de ontwerpakte ‘vestiging van 

erfdienstbaarheid van doorgang’ voor waarbij het doorgangsrecht op het lijdend stadserf 

(de vroegere politieparking) is voorzien ten voordele van het heersend aanpalende erf, 

zijnde het huidig dokterskabinet in de Marktstraat 51). Dit extra ‘heersend’ perceel met 

toegang en (auto)oprit langs de Ballingenweg heeft een beperkte breedte zodat de 

diepere parkeerplaatsen op dit smalle perceel nogal gebruiksonvriendelijk zijn.  

Het extra recht van doorgang op en via het stadsperceel zou dus een gemakkelijker 

circulatie mogelijk maken om inrijdend vanaf het heersend perceel (de huidige 

oogartsenpraktijk) via een muuropening in de zijgevel doorgang en uitweg te nemen op 

het lijdend stadsperceel. 

 

De erfdienstbaarheid is aangegeven op een door de aanvrager aangeleverd plan van 

landmeter Vanquickelberghe van 03.10.2017.  

 

De voorliggende ontwerpakte voorziet de verdere doorgangsmodaliteiten, met volgende 

belangrijkste elementen: 

 

− Deze contractuele erfdienstbaarheid zal van rechtswege komen op te houden van 

zodra het heersend erf niet langer als dokterspraktijk, geheel of deels,  wordt 

gebruikt.  

− De toegang tot de openbare stadsparking (lijdend erf) en tot uitoefening van het 

gevestigd doorgangsrecht zal genomen worden op de locatie zoals aangeduid op 

voornoemd plan. Hiertoe zal een ongeveer 10 meter brede doorgang worden 

gemaakt in de scheidingsmuur, dit op een 30tal meter afstand vanaf de 

Ballingweg.  

− De erfdienstbaarheid van doorgang wordt kosteloos toegestaan. 

 

Het komt de gemeenteraad toe te beslissen over de erfdienstbaarheid van doorgang 

aangezien dit een daad van beschikking betreft over een onroerend goed. 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale of reglementaire bepalingen: 

 

- het decreet lokaal bestuur en in het bijzonder art. 41 tweede lid, 11° 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging in openbare zitting; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1:  

 

De aktevoorwaarden zoals omschreven in de ontwerpakte van de Vlaamse Dienst 

Vastgoedtransacties “vestiging van erfdienstbaarheid van doorgang” worden 

goedgekeurd.  

 



Het betreft een doorgang op het lijdend stadserf (de vroegere politieparking) ten 

voordele van het heersend, aanpalende erf, zijnde het huidig dokterskabinet in de 

Marktstraat 51. 

 

Artikel 2:  

 

Het college wordt gelast de vereiste administratieve formaliteiten te vervullen 

 

3. Woonwijs. Goedkeuren rapportering, rekening en evaluatie werkjaar 7. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

Bij de gemeenteraadsbeslissing van 10.05.2010 werd beslist tot participatie in Woonwijs.  

Op 22.06.2017 werden voor de periode oktober 2017 – december 2019 subsidies 

toegekend door de Vlaamse overheid. Deze subsidies werden toegekend op basis van 

een subsidiedossier, waarin de acties en doelstellingen voor bovenvermelde periode 

werden opgenomen. Jaarlijks moet de uitvoering van deze acties via een 

stuurgroepvergadering worden aangetoond.  

 

De overeenkomst met statutaire draagkracht bepaalt het volgende: 

 

“De rekening van de interlokale vereniging wordt jaarlijks ter goedkeuring voorgelegd 

aan de gemeenteraden van de deelnemende gemeenten en ter kennisname aan de 

andere deelnemers. Dit moet gebeuren uiterlijk binnen de zes maanden na de afsluiting 

van het werkjaar … 

… Samen met de rekening wordt aan de deelnemers ook een jaarverslag ter beschikking 

gesteld. Dit jaarverslag wordt samen met de rekening aan de gemeenteraden ter 

goedkeuring voorgelegd. Ter gelegenheid van de behandeling van het jaarverslag geven 

de vertegenwoordigers van de gemeente in de interlokale vereniging toelichting aan de 

raad. 

Het jaarverslag wordt gelijktijdig met de jaarrekening ter beschikking gesteld van de 

andere deelnemers, ter bespreking. 

De jaarlijkse evaluatie door de gemeenteraden gebeurt ter gelegenheid van de 

bespreking van het jaarverslag.” 

 

Op de stuurgroepvergadering van 03.12.2018 kwamen de cijfergegevens, acties en 

doelstellingen van werkjaar 7 uitvoerig aan bod. Daarnaast werden ook de financiën van 

het voorbije werkjaar besproken. Deze maken integraal deel uit van het 

stuurgroepverslag. Al deze documenten vormen het jaarverslag van het voorbije 

werkjaar 7. 

 

Aan de gemeenteraad wordt de rapportering van werkingsjaar 7 (01.10.2017 tot en met 

30.09.2018) voorgelegd. 

 

Uit het jaarverslag blijkt dat de beoogde resultaten grotendeels zijn behaald. Naast de 

verderzetting van de dagelijkse werking (woonloket, continuering woonoverleg en 

overleg met ‘raad van maatschappelijk welzijn’, opvolging woningkwaliteit, premiefiches, 

opvolging leegstand en verwaarlozing, aanbieden Vlaamse Energieleningen…), werden 

tijdens werkingsjaar 7 ook andere acties rond wonen uitgevoerd, zoals opgenomen in de 

strategische meerjarenplanning.  

 

De gemeenteraad neemt kennis van een stand van zaken op het einde van werkingsjaar 

7 (30.09.2018): 

 



- Het reglement ‘Doe het nu duurzaam’ met het nieuw premiegebied ‘Zandberg & 

invalswegen centrum Harelbeke’ werd goedgekeurd op de gemeenteraad van 

20.11.2017. 

- Het gemeentelijk reglement op inventarisatie van verwaarloosde woningen en 

gebouwen werd goedgekeurd op de gemeenteraad van 20.11.2017. In het 

voorjaar van 2018 werd het volledige grondgebied op verwaarlozing gescreend. 

- Het afsprakenkader tussen Leiedal en de stad Harelbeke voor de 

renovatiebegeleiding van de kwetsbare doelgroep werd vernieuwd en 

goedgekeurd op 30.01.2018. 

- Woonwijs organiseerde in maart een woonbeurs met infosessies over 

assistentenwoningen, renovatiecoach en premies. 

Ondanks de coördinatorwissel in combinatie met de aanwerving en opleiding van de 

nieuwe technisch adviseur werd de werking van Woonwijs gecontinueerd, weliswaar 

zonder de, in het subsidiedossier voorziene actie, datamanagement. 

 

Uit het financieel verslag blijkt dat de impact van de onverwachte aanwervingskosten en 

het wegvallen van de subsidie ‘datamanagement’  beperkt blijft. Dit vooral omwille van 

de binnen de perken gehouden werkingskosten en de lager dan ingeschatte 

personeelskosten. Een kanttekening hierbij is dat beide technisch medewerkers 

momenteel op C-niveau werken in tegenstelling tot de eerdere constellatie van één 

technisch adviseur (B) en één technisch medewerker (C). 

 

Wat betreft het financieel verslag voor werkingsjaar 7, bedroeg de totale uitgave 181.518 

euro, waarvan de subsidie van Wonen Vlaanderen 109.696 euro bedraagt. Het saldo van 

gemeenten van Woonwijs bedraagt 71.822 euro. Hiervan staat de stad Harelbeke in voor 

34.611 euro (verdeelsleutel volgens huishoudens). 

Na goedkeuring van het jaarverslag en financieel verslag bedraagt het saldo (werkelijke 

kosten verminderd met de eerder betaalde bijdrage) concreet voor Deerlijk 677 euro, 

Harelbeke 1.597 euro, Kuurne 509 euro en Lendelede 266 euro. 

 

Zoals overeengekomen in de samenwerkingsovereenkomst gebeurt de jaarlijkse 

evaluatie door de gemeenteraad ter gelegenheid van de bespreking van het jaarverslag. 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale of reglementaire bepalingen: 

 

-  het Vlaams decreet van 06.07.2001 houdende de intergemeentelijke samenwerking 

en latere wijzigingen; 

-  het besluit van de Vlaamse regering houdende de subsidiëring van projecten ter 

ondersteuning van het lokaal woonbeleid d.d. 08.07.2016. 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging in openbare zitting; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1:  

 

Het jaarverslag en de jaarrekening van werkingsjaar 7 worden goedgekeurd. 

 

Artikel 2: 

 

De werking van Woonwijs wordt positief geëvalueerd. 



  



DEPARTEMENT MANAGEMENT EN PERSONEEL 

4. Projectvereniging Zuidwest. Aanstellen vertegenwoordiging in de raad van 

bestuur.  

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch:  

 

1. De stad is lid van de projectvereniging Zuidwest.   

 

De projectvereniging Zuidwest is de culturele verbinding tussen de dertien steden en 

gemeenten in Zuid-West-Vlaanderen: Anzegem, Avelgem, Deerlijk, Harelbeke, Kortrijk, 

Kuurne, Lendelede, Menen, Spiere-Helkijn, Waregem, Wervik, Wevelgem en Zwevegem. 

Zuidwest is een partner in regionale en professionele samenwerking rond cultuuraanbod 

en -communicatie, cultureel erfgoed en de lancering van de UiTPAS. De erfgoedcel vormt 

één van de pijlers binnen de werking van de projectvereniging. 

 

Een projectvereniging kent enkel een raad van bestuur (art. 404 decreet lokaal bestuur, 

DLB). 

 

Blijkens art. 407 van het DLB moet de gemeenteraad van de deelnemende gemeenten  

in de loop van de maand januari na de algehele vernieuwing van de gemeenteraden, dus 

in januari 2019, de nieuwe bestuurders aanduiden.  Deze treden in functie op 01.02 

daaropvolgend. 

 

Het komt de gemeenteraad toe de kandidaten voor te dragen. 

 

2. Het gaat om volgende voordrachten in de raad van bestuur: 

 

- één stemgerechtigd lid van de raad van bestuur, met name de schepen voor 

cultuurbeleid; 

- één lid met raadgevende stem, aangeduid onder de gemeenteraadsleden 

verkozen op een lijst waarvan geen enkel verkozene deel uitmaakt van het college 

van burgemeester en schepenen.  

 

Het college stelt schepen Francis Pattyn voor als lid van de raad van bestuur met 

stemrecht en Koen Opsomer als lid van de raad van bestuur met raadgevende stem. 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale en reglementaire bepalingen: 

 

- het Decreet Lokaal Bestuur, inzonderheid en zonder zich daartoe te willen 

beperken de artikelen 34, tweede lid, 2°, art. 41, 4°, 404 en 407. 

 

*** 

 

Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende voormelde 

voordrachten. 

 

29 leden nemen aan de stemming deel; 

 

Stemming voor de eerste stadsafgevaardigde met stemrecht in de raad van bestuur van 

de projectvereniging Zuidwest 

 

Schepen Francis Pattyn bekomt 22 ja-stemmen, 3 neen-stemmen en 4 onthoudingen. 
 

  



Stemming voor de tweede stadsafgevaardigde met raadgevende stem in de raad van 

bestuur van de projectvereniging Zuidwest 
 

Raadslid Nancy Debeerst bekomt 24 ja-stemmen, raadslid Rik Vandenabeele bekomt 3 ja 

stemmen.  Er is 1 ongeldige stem en 1 blanco stem. 
 

*** 
Na beraadslaging in openbare zitting: 
 
Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen; 
 

BESLUIT: 
 
Artikel 1: 
 
Schepen Francis Pattyn, die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte 
stemmen heeft bekomen, wordt aangewezen als afgevaardigde met stemrecht in de raad 
van bestuur van Zuidwest. 
 
Raadslid Nancy Debeerst die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte 
stemmen heeft bekomen, wordt aangewezen als afgevaardigde met raadgevende stem in 
de in de raad van bestuur van Zuidwest.  
 

Deze aanstelling geldt voor de duur van de legislatuur en/of tot vervanging. 

Artikel 2: 
 
Een afschrift van deze beslissing zal overgemaakt worden aan de projectvereniging 
Zuidwest, President Kennedypark 10, 8500 Kortrijk t.a.v. Marnix Theys, algemeen 
coördinator. 

 

DEPARTEMENT VRIJE TIJD 

5. Schenkingen aan stadsarchief. Aanvaarding. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen zowel feitelijk als juridisch: 

 

In 2018 ontving het stadsarchief 21 schenkingen. In een ‘Verklaring van schenking’ 

verklaren de schenkers de stukken in volledige en vrije eigendom aan de stad over te 

dragen.  

 

De schenkingen luiden als volgt: 

 

Nr Naam Schenking Datum 

1 Vriendenkring Civiele 

Bescherming 

Harelbeke 

Archief Burgerlijke Bescherming 

(1953-2017) 

04/01/2018 

2 Roger Verhelst Brochure “Roger Verhelst – De Civiele 

Bescherming Harelbeke” (1953-2017) 

04/01/2018 

3 Wim Pieters Verschillende publicaties over Peter 

Benoit, krantenknipsels over 

Harelbeke 

16/01/2018 

4 Jo Moerman 3 edities van de Leiegouw 17/01/2018 



5 Roland Coryn 28 cd’s met opnamen van het werk 

van R. Coryn 

29/01/2018 

6 Roger Verhelst Weekblad “Voor allen” van de BSP, 

jaargangen 1959-1988 

07/02/2018 

7 Roger Verhelst Kopies van affiches over Harelbeke 07/02/2018 

8 Tony Guillemyn Foto van het brandweerkorps van 

Hulste (1926) 

12/02/2018 

9 Lucy Vandekerckhove Bidprentjes, rouwbrieven en kaartjes 

van Eerste Communie van Hulste en 

Bavikhove 

13/02/2018 

10 Christine 

Vanryckegem 

Diploma van een 

vinkenkampioenschap in 1920 

20/02/2018 

11 Gerard Opsomer Foto van de OCMW-raad van 

Harelbeke (1964) 

27/02/2018 

12 Gerard Opsomer Boeken en documentatie over 

Harelbeke en Peter Benoit, 

documentatiemappen over Harelbeke 

27/02/2018 

13 Gerard Opsomer Oude foto’s van Harelbeke 20/03/2018 

14 Jozef Vantomme Archeologische monografieën Zuid-

West-Vlaanderen 

03/04/2018 

15 Roger Verhelst Bot gevonden in de crypte van de 

Sint-Salvatorkerk 

17/04/2018 

16 Maria Matton Borstbeeld van Peter Benoit 27/05/2018 

17 Femke Verbeke Persknipsels en overzicht van KRC 

Harelbeke 

20/08/2018 

18 Philippe Despriet Archeologische vondsten van de 

prospectieopgravingen op het 

Marktplein in 2016-2017 

22/10/2018 

 

19 Roger Verhelst 150 bidprentjes  29/10/2018 

20 Bernard Bruggeman Stamboom familie Benoit 30/10/2018 

21 Gemeentebestuur 

Wevelgem 

Affiches en uitnodiging van de Peter 

Benoitherdenking in 1951 

04/12/2018 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale en reglementaire bepalingen: 

 

- Art 41, tweede lid, 12° van het decreet lokaal bestuur (DLB) 

 

Om deze redenen; 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen; 

 

Na beraadslaging in openbare zitting; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 

Aanvaardt de schenkingen aan het stadsarchief. 

 

  



DEPARTEMENT MANAGEMENT EN PERSONEEL 

6. Vragenkwartiertje. 

De gemeenteraad  

 

Neemt akte van het besluit van de voorzitter van de gemeenteraad van de stad 

Harelbeke dd 08.01.2019 aangaande de vervanging bij tijdelijke afwezigheid  (art. 7 

par.5 tweede lid DLB of belet cfr art 27 DLB van de titularis-voorzitter van de 

gemeenteraad. 

 

De volgorde blijkt als volgt 

1. Willy Vandemeulebroucke 

2. Alain Top 

3. Francis Pattyn 

4. David Vandekerckhove 

 

Blijkens art. 69 DLB is deze regeling ook toepasselijk in de OCMWraad. 

 

VARIA BIJ DE DAGORDEPUNTEN VAN DE GEMEENTERAAD 28 JANUARI 2019 

 

1 Begeleidingstraject ontwerpend haalbaarheidsonderzoek (vijfde oproep 

Projectbureau Neven-/Herbestemming Kerken) voor de Sint-Amanduskerk 

te Bavikhove.  

Goedkeuren van: 

a. de bestelling bij de TV urbain architectencollectief en studio bont van de 

studie via het raamcontract "Ontwerpende haalbaarheidsonderzoeken 

inzake transformatie van kerkgebouwen voor nieuwe functies" i.s.m. het 

team Vlaamse Bouwmeester; 

b. de raming (18.000 euro + 21 % btw), waarop 30 % subsidies worden 

aangevraagd. 

 

Tussenkomst raadslid Wouter Bouckaert: 

Graag verduidelijking waarom de studie niet voor meerdere kerken tegelijk gebeurt. Wordt 

de studie openbaar gemaakt gezien het belang van een eventuele herbestemming voor de 

omgeving. Zijn er al dergelijke studies in Harelbeke uitgevoerd en in welke mate wordt de 

omgeving betrokken en zijn deze studies publiek beschikbaar ? 

 

Tussenkomst raadslid Koen Opsomer: 

Er zijn in het verleden al dergelijke studies geweest voor andere kerkgebouwen in 

Harelbeke. Is daar dan effectief iets mee gebeurd? Zijn er al plannen om kerken een 

andere bestemming te geven? 
 

Tussenkomst raadslid Wout Patyn: 

We zijn voorstander van dit dagordepunt.  Ik wil de omzendbrief van onze minister 

president Geert Bourgeois toch even in ogenschouw brengen die hulp biedt aan lokale 

overheden die moeten nadenken over herbestemming van kerken.  Ik denk dat dit een 

belangrijke denkoefening is en dat het goed is dat we ons voorbereiden op oplossingen 

voor de toekomst.  Het is verstandig om goed na te denken.  Ik denk dat we voor een 

herbestemming zeker en vast moeten rekening houden met onze cultuurhistorische 

achtergrond.  Ik pleit er in elk geval voor om er geen pluraristisch verhaal van te maken 

waar er toegang geboden wordt voor alle religies.  Ik denk dat het van belang is om 

kernversterkende activiteiten te organiseren in de kerk van Bavikhove.  Tot slot nog een 

vraag: ik weet dat er discussie is over de eigendomstructuur van de kerk.  Is dit 

uitgezocht? 

  



 

Antwoord van schepen Tijs Naert: 

Wat de eigendomsstructuur betreft: dit is onderzocht en is in orde.  Het is effectief een 

kerk van het stadsbestuur van Harelbeke.  Wat betreft de toegang tot voorgaande 

studies: die zijn uiteraard toegankelijk.  Die kan u als gemeenteraadslid opvragen bij de 

diensten.  De studies uit het verleden tonen eigenlijk een aantal mogelijkheden aan voor 

de toekomst en van zodra er een mogelijkheid is om samen met het centraal kerkbestuur 

toekomstinvulling te geven dan kunnen we die studies meenemen om daar een 

kwaliteitsvol alternatief voor te bieden.  Ik verwijs naar de studie van de kerk in Hulste 

waarbij er al plannen zijn om in de toekomst iets anders te doen met de pastorie en 

tegelijkertijd de parochiale werking in te bedden in de sacristie in Hulste. 

 

Tussenkomst raadslid Rik Vandenabeele: 

In het vorig kerkenplan werd de kerk of de kapel van de Arendswijk verlaten.  Wat is de 

huidige bestemming van dit gebouw? 

 

Antwoord van schepen Tijs Naert:  

Dit gebouw wordt gebruikt door de school.  Het gebouw was ook eigendom van de 

school.  Het wordt meegenomen in de werking van de klassen daar. 

 

 

2 Erfdienstbaarheid van doorgang op het stadsperceel (vroegere 

politieparking) in de Ballingenweg. Goedkeuren 

erfdienstbaarheidsvoorwaarden ten voordele van het aanpalend perceel 

met oogartsenkabinet, zoals bepaald in de ontwerpakte voorgelegd van de 

Vlaamse Dienst Vastgoedtransacties. 

 

Tussenkomst van raadslid Patrick Claerhout: 

Ik vind dit een raar dossier. Ik heb het gevoel dat dit opgedrongen is.  
Wordt het circuit volledig éénrichtingsverkeer? Blijven de eigenaars eigenaar van hun 

parking? Wordt er ook éénrichtingsverkeer ingevoerd op de politieparking? Wie is 

verantwoordelijk voor belijning en signalisatie? Kunnen niet bewoners of niet klanten ook 

gebruik maken van de parking Kesteloot? Lopen we niet het risico dat de publieke 

parking vol geparkeerd wordt met klanten Kesteloot? Werd dit nieuw mobiliteitsaspect 

meegenomen in de studie van de herinichting van de Ballingenweg? 

 

Repliek schepen Tijs Naert: 

De rijrichting die u aangeeft wordt inderdaad een éénrichtingsrijrichting op het perceel 

van de dokterspraktijk. Op het perceel van de stad wordt het waarschijnlijk twee 

richtingen.  Daarvoor moeten we bekijken of de opening van de parking breed genoeg is.  

We zijn uiteraard verantwoordelijk voor de signalisatie op het openbaar domein.  De 

dokter is verantwoordelijk voor de signalisatie  op het privaat domein.  De suggestie om 

de in en uitritten mee te nemen in de studie voor de heraanleg van de Ballingenweg vind 

ik een goed idee.  Ik zal dit zeker verder opvolgen. 

 

3 Woonwijs. Goedkeuren rapportering, rekening en evaluatie werkjaar 7. 

 

Tussenkomst van raadslid Wouter Bouckaert: 

 

Ik veronderstel dat de rapportering en dergelijke al op een commissie is behandeld in de 

vorige legislatuur (mocht dit niet zo zijn, dan ga ik ervan uit ik dat de bevoegde schepen 

en voorzitter van betrokken commissie voor de toekomstige rapporteringen dit zal doen. 

Ik heb toch een aantal vragen bij de ons ter beschikking gestelde documenten. 

- Leegstand panden bestemd voor bewoning: de cijfers fluctueren wat door de jaren 

geen maar grosso modo blijft het globale cijfer van de panden op de inventaris 

leegstand stabiel op een vrij hoog niveau, zijnde meer als 200 eenheden op het 



grondgebied. Los van de vraag hoe de schepen dit in de toekomst wil laten dalen, 

hetgeen we veronderstellen dat nog steeds de bedoeling is van de heffing op 

leegstand hebben we nog een aantal vragen waar we graag verduidelijking bij 

wensen: 

• Wat is het aandeel van de panden die de heffing op leegstand betalen en hoeveel 

panden zitten aan de maximale heffing ? Aansluitend hierop dezelfde vraag 

inzake handels- en bedrijfsmatige panden. Graag ook de bedragen van de 

heffing op leegstand van de voorbije 3 jaar die effectief zijn geïnd.   

• Hoeveel nieuwe panden komen er jaarlijkse bij en hoeveel worden geschrapt 

zodat er zicht is op de laat ons het de verversing van de lijst benoemen 

gedurende de voorbije 3 jaar ? 

- Conformiteitsattesten: Ca 60 attesten uitgereikt het voorbije kalender jaar. Is het 

de bedoeling dit aantal verder op te drijven ? Hoe wordt omgegaan met de nieuwe 

dakisolatienorm waarbij eind dit jaar woningen die niet voldoen aan de 

dakisolatienorm in aanmerking komen voor ongeschiktverklaring. 

 

Tussenkomst Patrick Claerhout: 

Hoe zal de aanpak voor verwaarloosde panden in elkaar zitten.  Is dit een gelijklopende 

procedure als bij leegstand? 
 

Ik heb twee praktijkvragen over verwaarlozing: een eerste burger sprak mij aan over het 

feit dat hij een brief betreffende verwaarlozing gekregen had. Zijn gevel moet inderdaad 

nog aangepakt worden, maar de binnenkant van zijn huis is volledig in orde. Jammer dat 

de controle niet binnen gebeurde. Hij wacht tot hij voldoende middelen heeft om zijn 

gevel aan te pakken.  

Een tweede voorbeeld betreft iemand met barsten in de dorpels veroorzaakt door derden 

en misschien ook door de stad. Moet die persoon dan ook nog opdraaien voor een 

belasting? 

 

Tussenkomst raadslid Melissa Depraetere: 

Ik stel vast dat het aantal premies van de doe het nu duurzaam premie beperkt is.  Ik 

vraag me af hoe dit komt? Hoe werd de communicatie in het verleden georganiseerd? 

 

Antwoord van schepen David Vandekerckhove: 

Ik stel vast dat sinds het invoeren van de leegstandsheffing toch een aantal panden zijn 

die nu ondertussen op hun maximum belasting zitten.  Ik stel ook vast dat die panden er 

nu toch een activeringsbeleid rond gevoerd wordt door de eigenaars.  Er komt dus schuif 

in het bestand van leegstaande woningen.  Wat betreft de 60 attesten.  We zullen in de 

toekomstig meerjarenplanning moeten nagaan hoe we daar mee omgaan.  Verplichten 

wij die conformiteitsattesten of niet.  Dit zal een discussie zijn voor de huidige 

meerderheid.  Wat uw vraag betreft over dakisolatie.  Daar kan ik niet op antwoorden, 

dat vraag ik na.  Wat betreft de oplijsting van de verwaarloosde panden: vanaf 2 kleine 

gebreken kom je op de lijst terecht.  Er wordt door de diensten een rondgang 

georganiseerd en als je 2 kleine gebreken hebt aan je huis dan krijg je een brief met de 

melding van vermoeden van verwaarlozing en dan heb je 12 maanden tijd om te 

reageren.  Als je niet reageert en er wordt niks gedaan aan de voorgevel dan kom je 

effectief op de lijst terecht.  Aangezien we enkel een verwaarlozingsreglement hebben 

zonder een heffing die eraan gekoppeld is volgt er dan geen heffing.  Het is een 

bespreking voor de nieuwe meerderheid wat wij zullen doen met heffing op 

verwaarlozing.  Maar stel dat het voorstelreglement effectief doorgevoerd wordt zoals het 

nu voorlopig voorgesteld wordt, dan kan je dus na nog eens 12 maanden een heffing 

verwachten. 

 

Wat betreft een slechte voorgevel door de schuld van derden: dan denk ik dat de stad er 

niet kan in tussenkomen.  Dit is burgerlijke materie.  Degene die zich benadeeld voelt 

door een derde moet naar de rechter stappen om zijn schade vergoed te krijgen. 



Voor de vragen rond Woonwijs: we zijn van plan om een nieuw dossier in te dienen met 

de 4 bestaande.  Er is inderdaad een vijfde gemeente die interesse toont.  De volgende 

subsidieperiode telt 6 jaar maar na 3 jaar kan er eventueel een bijkomende gemeente 

instappen.  Hoe dit dossier zal evolueren weet ik niet dat is in een glazen bol kijken.  Ik 

stel voor dat we afwachten wat de subsidiërende overheid doet zowel voor de eerste 

aanvraag als voor de eventueel bijkomende partner na 3 jaar. 

 

Wat de vragen rond de ‘doe het nu duurzaam’ premie betreft: die werd volgens mij 

voldoende gepromoot. Alle huizen die in aanmerking komen kregen een persoonlijke 

folder in de bus.  Alle info verscheen op het internet en het Hblad.  We volgen dit verder 

op.   

 

Reactie van raadslid Patrick Claerhout: 

Dus als ik het goed begrijp is diegene die ik aanhaalde, loopt die persoon de kans om op 

de lijst te komen, los van de heffing.  

 

Reactie van raadslid Rik Vandenabeele: 

 

Ik wil even tussenkomen met een vraag rond isolatie.  Ik heb een mededeling vanuit 

mijn praktijkervaring als medewerker in een doe het zelf zaak.  Er is toch wel een raar 

kantje aan die isolatievoorwaarde: van zodra je een kleine waarde hebt is het in orde 

voor het gewest terwijl je minstens 18 cm moet hebben om een premie te bekomen.  

Heel veel woningen worden licht geïsoleerd omdat het slechts voor verhuur is en omdat 

de dakconstructie niet in staat is om 18 cm isolatie te dragen. 

 

 

VARIA GEMEENTERAAD 28 januari 2019 

 

 

1.Tussenkomst raadslid Fleur De Buck: 

 

1.1.Verkoop appartementen “Het Vrije” 

Zoals iedereen waarschijnlijk reeds heeft bemerkt, is de verkoop op plan voor de 

appartementen op ons nieuwe Marktplein gestart. De verkoop gebeurt in samenwerking 

met Dekeyser immo, het vastgoedkantoor van Dhr. Leopold Dekeyser. Ik vroeg mij 

echter af hoe de selectieprocedure is verlopen om de makelaar te kiezen, en betreft het 

hier een exclusieve opdracht al dan niet Co-exclusief? In de voorbije raadscommissies 

Grondgebiedzaken heb ik nooit iets horen vallen over hoe en wie de verkoop zou in 

handen nemen. 

Tevens is Dhr. Dekeyser meerdere malen het project komen toelichten, dit in functie en 

handelend voor Immogra, onze PPS-partner. Dat er dan vanzelfsprekend wordt gekozen 

voor diens eigen immokantoor, is voor mij geen evidentie. Gelet op de functie van Dhr. 

Dekeyser binnen Immogra, is er hier dan geen sprake van belangenvermenging ? Alvast 

dank voor de verdere toelichting hieromtrent. 

 

1.2.Verkiezing Miss België 2019 

Afgelopen 12 januari vond de verkiezing van Miss België plaats. Op zich niks anders dan 

een jaarlijkse verkiezing, ware het niet dat onze Harelbeekse medeburger Michelle 

Vermeersch ook deelnam. Deze jongedame behaalde in de finale zelfs een zeer 

verdienstelijke 4de plaats. 

Nu las ik enkele dagen nadien in de krant dat de kandidate uit Kuurne, die tevens in de 

top 12 belandde, ontvangen is geweest op het stadhuis door de burgemeester. Ik denk 

dat ook wij heel trots mogen zijn bij een dergelijke prestatie door een inwoner van onze 

stad, dus vroeg ik mij af of er hier ook geen mogelijkheid bestaat dit te doen voor 

Michelle, of toch tenminste een blijk van waardering.  

  



 

2. Tussenkomst raadslid Patrick Claerhout: 

 

Dank u voorzitter, ik heb 3 tussenkomsten 

Beste collega’s, beste algemeen directeur  

 

2.1.Met volle aandacht en interesse heb ik de speeches en de artikels van ons college in 

de krant gevolgd. terwijl de burgemeester en de nog steeds zetelende schepenen zich 

nog volledig op de vlakte houden, pakt eerste schepen Pattyn reeds uit met enkele 

doelstellingen. Hij wil het accent leggen op voldoende capaciteit in het onderwijs. het is 

hem misschien ontgaan dat we reeds een school aan het bouwen zijn in Stasegem en dat 

er containerklassen geplaatst zijn in Hulste? Of bedoeld hij misschien dat het dossier voor 

een tussenbouw tussen de centrumschool en de muziekacademie terug vanonder het stof 

gehaald wordt? En wat met de visie van zijn coalitiepartner groen, die onderwijs geen 

kerntaak van een stad vindt. Misschien met zijn allen terug naar het vrij onderwijs? Of is 

het kerntakendebat reeds afgelopen? 

 

Wat de academies betreft eigenlijk hetzelfde verhaal en eigenlijk hebben we deze al niet 

tot in de deelgemeenten en tot in Deerlijk gebracht. Of komen ook hier misschien nog 

extra lokalen? En zullen nieuwe samenwerkingen met buurgemeenten nu misschien wel 

vlotter verlopen? 

 

Op vlak van cultuur wil de eerste schepen de verbouwingsplannen van het cultureel 

centrum herzien op vlak van akoestiek en toegankelijkheid. precies net alsof dit nu niet 

reeds voorzien is. Een blamage voor de ontwerpers. Ik dacht dat de laatste ideeën veel 

verder reikten en naar een nieuw cc op een nieuwe locatie gingen, zodat ook de huidige 

werking ( met jaarlijks zo’n 65. 000 bezoekers) kon verder gezet worden zonder 

halvering van de programmatie. 

De beloftes voor Bavikhove blijft men maar herhalen, eens zien wat hier effectief zal 

gerealiseerd worden. 

 

Het Peter Benoit museum moet vernieuwd worden en alle prestigieuse muziekprojecten 

moeten meegefinancierd worden. betekent dit dan ook dat de deelname van onze 

muziekacademie aan een festival in Sidney Australie toch kan gefinancierd door de stad? 

 

Ook het openbaar toilet komt terug aan bod. Ik dacht dat er in de gemeenteraad van 14 

mei vorig jaar bij alle partijen, ook uw partij, geen twijfel was omtrent het nut van een 

openbaar toilet? En ik lees voor uit het verslag van 14 mei 2018: de gemeenteraad gaat 

wel principieel akkoord met het voorzien van een publiek toilet in het centrum van 

harelbeke en vraagt aan het college een objectieve methodiek voor te stellen om de 

plaats te bepalen.  als nieuw bestuur mag u de locatie van ons gerust veranderen naar 

ergens langs de Leie. ( wat eigenlijk onze visie was). 

 

Uw droom voor een bruisende stad vol muziek, met een divers aanbod van handelszaken 

en horeca, deel ik voor 100% en ik hoop dat we dit ook met zijn allen samen kunnen 

realiseren. het kon tot vorig jaar echter niet snel genoeg gaan, wij zetten geen druk 

genoeg, en nu zie ik dat we nog 2 jaar geduld moeten hebben. was de planning niet 

voorjaar 2020? 

 

Wij kregen vroeger het verwijt, zeker met N-VA , dat we te weinig ambitieus waren: 

maar hier zie ik enkel een verderzetting van het vorige beleid en misschien werkt de 

verandering dus toch verder. 

En tot slot, de eerste schepen besluit : als het allemaal toch niet lukt, dan is het nu al de 

schuld van de schepen van financiën Duchi. 

 



Dan kom ik bij schepen van mobiliteit Naert. Groene mobiliteit en het klimaat zijn de 

onderwerpsgesprekken van vandaag en ik ben razend benieuwd hoe het meest groene 

college van Vlaanderen dit zal invullen. Voor ons mag de daad bij het woord. 

 

Iedereen op de fiets in Harelbeke. voor mij een fantastische doelstelling waar wij volledig 

achter kunnen staan. maar wat als je weet dat er voor 2019 zelfs geen budget meer is 

voor fietspaden en trage wegen? Ik had als vorig schepen zowel het meerjarenplan- 

budget als de doelstelling van 10 km fietspaden reeds overschreden  en dus was er geen 

ruimte meer voor extra budget. 

 

Nochtans was dit voor iedere partij een verkiezingsthema. Hier moeten er enkele zelf hun 

woord of belofte , voor een verdubbeling van het budget,  zelfs niet breken, want zoals 

onze voorganger Eddy Glorieux wiskundig zou geformuleerd hebben: 2 maal x = y ; 

maar 2 maal 0 of het dubbele van 0 blijft nog altijd 0. 

Ook het duidelijke verzet tegen woonuitbreidingsgebieden en industriegebieden staat in 

schril contrast met wat ik van andere schepenen en partijen gehoord heb. 

 

En hiermee kom ik naadloos bij schepen van economie en financiën Duchi. 

 

De vorige beleidsploeg heeft heel wat budget items 2019 (zo’n 200.000 euro) 

doorgeschoven onder de noemer “nieuw beleid”. komt er in februari reeds een eerste 

budgetwijziging en welke zullen hier de keuzes zijn ? want als er iets nieuws 

gebudgetteerd wordt zal er iets anders geschrapt moeten worden (dit waren toch de 

wijze woorden van vorig schepen bossuyt bij de budget goedkeuring). 

 

Tot slot heb ik nog een uitsmijter voor de voorzitter van de gemeenteraad mevr Beyaert 

zal u het college kunnen bewegen tot een naamsverandering ( een modernere aanpak) 

voor onze academies. zal het nu Stedelijke Academie Beeldende Vorming blijven of zal 

het Academie Harelbeke Anders worden? idem voor de academie aan de leie . ik ben 

benieuwd. 

 

Totdaar mijn eerste tussenkomst voorzitter. 

 

 

2.2.Beste collega’s 

 

Als uittredend schepen merk ik voor de tweede maal (eerst van gemeenteraadslid naar 

schepen en nu omgekeerd) hoe groot de kloof is tussen het mandaat van schepen en dit 

van gemeenteraadslid. Voor mezelf gaat dit van een fulltime job in de vorige legislatuur 

naar een bijna zero job nu. 

 

Ik pleit er dan nogmaals voor om meer betrokkenheid te krijgen voor onze 

gemeenteraadsleden. Ik heb deze vraag vroeger ook reeds meermaals bij andere 

partijen gehoord. En hoor ik onze jurist zaterdag op de info-dag niet zeggen dat het de 

gemeenteraad is die het beleid bepaalt, en het college de voorstellen en de opvolging 

doet. In de praktijk ligt dit toch enigszins anders, ook hier in Harelbeke. 

vandaar wil ik enkele voorstellen doen om die betrokkenheid voor de 

gemeenteraadsleden te verhogen: 

1. Als ik het goed heb komt het huishoudelijk reglement er in februari en de 

aanstelling van de leden van de raadscommissies in maart. Dat betekent dat we 

pas de eerste raadscommissies van de nieuwe legislatuur in april zullen krijgen. 

Dit is een te lange periode voor de gemeenteraadsleden om geen inzage te 

krijgen in de vele dossiers. Ik wil dan ook vragen dat de schepenen ons een 

verslag maken / een stand van zaken van hoe de situatie is op vandaag van alle 

grote projecten.( de leiewerken, het project op het marktplein, de aanleg van het 

marktplein zelf, de bouw van sbs Zuid, de rups Moleneiland, het Eiland en 



Vaarnewijk, de straten Ballingenweg, Kervijnstraat, enz..) dit verslag kan en moet 

vooral ook een interessant werkinstrument zijn, vooral voor onze nieuwe 

raadsleden. Ook vooral de timing van al deze werken, en de opvolging van deze 

ruimtelijke uitvoeringsplannen zal ons zeer nuttig zijn. dit mag gerust in een 

document opgemaakt worden en graag als het kan bvb tegen de volgende 

gemeenteraad. 

2. Aan onze schepen van sociale zaken Callewaert wil ik vragen om naast onze 

betrokkenheid als ocmw raadsleden / ons ook de nodige info en uitleg te 

verschaffen omtrent / toch een van de belangrijke organisaties van onze stad / 

omtrent het Zorgbedrijf. Ik heb aan u en aan de burgemeester reeds een vraag 

gesteld omtrent deze betrokkenheid voor alle partijen. ik hoop hier / en dit moet 

niet vandaag / een positief antwoord op te krijgen. 

3. Ik hoor onze burgemeester zeggen dat we trots moeten zijn op onze stad en 

hiervoor wil ik ook een voorstel doen om deze trots uit te dragen. Reeds tweemaal 

heb ik dit geprobeerd in het vorige college, eenmaal zonder succes, een tweede 

maal met een misschien. En misschien heeft het nieuwe beleid hier wel oren naar 

gezien het originele voorstel zo’n 3 jaar geleden van een van onze CD&V 

raadsleden kwam, nl van Rosanne. het gaat nl. om het dragen van een stadsspeld 

met het mooie logo van stad Harelbeke op, dit op officiële plechtigheden door 

onze gemeenteraadsleden en bij uitbreiding de algemeen directeur en bvb door 

onze departementshoofden op intergemeentelijke vergaderingen. Ik was steeds 

jaloers op onze buurgemeenten mandatarissen die wel reeds jaren over zo’n 

stadsspeld beschikken. Rosanne, u mag dit van mij gerust als eerste opgespeld 

krijgen gezien het uw voorstel was, en ifv uw inzet voor onze stad en zijn 

bewoners. Het kan zeker bijdragen om onze trots voor onze stad Harelbeke uit te 

dragen. 

4. Tot slot wil ik nog het volgende voorstellen: 

Krijgen wij terug zoals de vorige keer een info-folder ( wie is wie) met alle 

personeelsleden van de stad en hun bevoegdheden? Er bestaat of er komt ook 

een lijst met de verantwoordelijke ambtenaar en schepen per project. Is ook deze 

beschikbaar? 

Kunnen de mail adressen rond mobiliteit ( bmc) en dringende werken  

(herstellingen) ook doorgegeven worden aan alle gemeenteraadsleden.  

Alvast bedankt om alle gemeenteraadsleden meer te betrekken in het besturen 

van onze stad.  

 

2.3. Ik heb vastgesteld afgelopen zondag in de zondagskrant dat de verkoop van de 

appartement van het centrum van de markt gestart is.  Ik stel ook vast dat er 2 nieuwe 

verkoopskantoren voorgesteld worden, het zijn andere namen dan deze die ik gehoord 

had van Immogra.  Immogra had het stadsbestuur beloofd om als eerste ingelicht te 

worden.  Mijn vraag is: is dit gebeurd en hoe zit het met de verkoop van de 

handelspanden?  Er werd steeds vooropgesteld dat het handelscomité als eerste zou 

ingelicht worden.  Ik heb contact gehad met de voorzitter van het handelscomité en die 

weet allessinds van niks. 

 

3. Tussenkomst raadslid Willy Vandemeulebroucke: 

Ten eerste wil ik de voorzitter van de raad er attent op maken dat ze vergeten is de 

goedkeuring van het verslag te vragen.  Ten tweede wil ik toch even tussenkomen op de 

zaken die er gezegd worden over het onderwijs.  Ik stel vast dat iedereen steeds vergeet 

dat er ook nog een derde net aanwezig is in Harelbeke en dat is het net van het 

gemeenschapsonderwijs.  Ik zou graag hebben dat daar aandacht voor is. 

 

 



4. Tussenkomst raadslid Wout Patyn: 

Ik wil even tussenkomen op de toespraak die de burgemeester gehouden heeft op de 

nieuwjaarsreceptie onlangs hier in deze aula.  Ik heb me gestoord aan de toon en de 

politieke toon van die toespraak.  Ik vind dat een burgemeester op een dergelijke 

stadsreceptie een meer neutrale speech mag geven.  Ik waande mij soms op de 

nieuwjaarsreceptie van Spa.  Dus graag in de toekomst geen gepolitiseerde boodschap. 

 

 

5. tussenkomst Brecht Vandeburie: 

5.1.tav schepen Tijs Naert: 

Na de eerste “ijzige” winterprik van vorige week konden enkele inwoners onmiddellijk al 

een eerste keer aan de lijve ondervinden of het “strooiplan 2019” wel voldoende goed is 

afgestemd met de noden van de bevolking om VEILIG de weg op te kunnen. 

 

Nadat de sneeuw en ijzel opnieuw was verdwenen konden we uiteindelijk het strooiplan 

(25 januari >>> 28 februari 2019) raadplegen op de vernieuwde website van de stad 

Harelbeke. 

 

Graag verneem ik van u wanneer dit “strooiplan 2019” een eerste keer zal geëvalueerd 

worden? 

 

Ik wens dan ook te vragen om bij de eerste evaluatie een dringende 

aanpassing/uitbreiding in dit strooiplan te laten doorvoeren ten behoeve van de veiligheid 

van de voetgangers en fietsers. 

 

Afgelopen week was een zéér onveilige situatie vast te stellen thv “Kuurnebrug” – kant 

Harelbeke.  

(dit thv Vlasstraat – Harelbeke) 

 

De gemeentegrenzen tussen Kuurne en Harelbeke waren hier overduidelijk te 

onderscheiden daar de op- en afrijstroken van de fiets- en voetpaden op grondgebied 

Kuurne sneeuw- en ijsvrij waren gemaakt.   

 

Dit in tegenstelling tot de verraderlijke hellingen op grondgebied Harelbeke, kant 

Vlasstraat.  Hier was echter helemaal geen enkele actie ondernomen door onze 

stadsdiensten en was zowel oprijden als afrijden voor de fietsers op de kant Harelbeke 

niet zonder risico. 

 

Ik hoop dat dit bij een volgende winterprik, mogelijks dus deze week al, dit reeds zal 

bijgestuurd zijn door de facilitaire dienst! 

 

5.2. Tav burgemeester Alain top aangaande de aanstelling van de nieuwe voorzitter 

zoneraad HVZ Fluvia. 

 

Geachte Burgemeester 

 

Na de media wat gevolgd te hebben, kon ik vaststellen dat er een actie was vanuit de 

brandweer voor aanvang van de zoneraad te Kortrijk, vrijdag laatstleden. 

 

Ondertussen konden we lezen dat de nieuwe voorzitter van de HVZ Fluvia werd 

aangesteld. Met name, de burgemeester van Kuurne Francis Benoit (CD&V) werd 

aangesteld als nieuwe voorzitter. 

 

Bij deze doe ik nogmaals een oproep om ook als enige zetelende (sp-a) burgemeester in 

de zoneraad van HVZ Fluvia, dit ten slotte de 5e grootste betalende partner in dit 

zoneverhaal, meer dan ooit UW STEM te laten horen in de komende legislatuur. 

 



Het “wanbeleid van de zoneleiding” werd al meermaals in vraag gesteld en kwam dan 

ook uitgebreid aan bod in het inspectieverslag! 

Op de gemeenteraad van 17 december 2018, vroeg collega Rik Vandenabeele nav het 

goedkeuren van de dotatie 2019 – HVZ Fluvia, wat er nu met het rapport zou worden 

ondernomen.   

 

Toen werd nog medegedeeld dat zolang de nieuwe zonevoorzitter niet was gekend er 

geen concrete plannen/traject konden worden vastgelegd. 

 

Ik hoop dat alvast enkele opmerkingen uit dit verslag nu bij de indiensttreding van de 

nieuwe voorzitter duidelijk werden gesteld. 

 

Zoals bv. het toekennen van forfaitaire vergoedingen aan de voorzitter van een 

hulpverleningszone.  

(zie pg. 19 – 21 – punt 2.1.1 – arbeidsreglement / huishoudelijk reglement) 

 

Het rapport is hierin zeer duidelijk, en stelt dat het voorzitterschap van een 

hulpverleningszone inherent is aan het burgemeesterschap en dus geen extra 

“mandaattoelage” of “vergoeding” kan worden toegekend aan de voorzitter. 

 

Niettemin werd maandelijks een vergoeding van 500 euro toegekend, wat neerkomt op 

de 6 000 euro op jaarbasis. 

Wetende dat deze zoneraadsbeslissing toen strijdig was met de reglementering, werd dit 

achteraf omschreven als “een geplafonneerde onkostenvergoeding à rato van 125 euro 

per week”. 

 

Hieruit heb ik dus twee duidelijke vragen voor U als lid van de zoneraad FLUVIA: 

 

1/ Wat zijn de afspraken / regelingen inzake onkostenvergoedingen die nu zijn overeen 

gekomen met de nieuwe zonevoorzitter? 

 

2/ Zal U in de vernieuwde zoneraad bij het behandelen van dit punt, durven de 

terugvordering vragen van de 18 000 euro die de uittredende voorzitter van de zoneraad 

onrechtmatig ontving in de afgelopen periode (3 jaar) als zonevoorzitter. 

 

Want per slot van rekening betaalden wij als Stad Harelbeke, via de jaarlijkse dotatie aan 

de HVZ Fluvia, een klein deel van deze onrechtmatige vergoeding mee uit.  Iets waar wij 

helemaal niet mee kunnen akkoord gaan! 

 

6. Tussenkomst raadslid Lise-Marie Platteau: 

Ik wil graag iets opmerken bij de verdeling van de schepenambten. Op het debat van de 

jeugdraad, dat georganiseerd werd n.a.v. de gemeenteraadsverkiezingen, werd vanuit 

een bepaalde hoek verschillende keren kritiek geuit op het delen van een schepenambt. 

Ik herinner mij nog zeer goed dat dit maar al te graag werd aangehaald en 

doorgestoken. Nu moet ik echter vaststellen dat er - ondanks die sterke kritiek - ook 

deze legislatuur opnieuw een gedeeld schepenambt is. Toch wel opvallend hoe bepaalde 

standpunten zo snel kunnen wijzigen.  

  

 

  



 

7. Tussenkomst raadslid André Vanassche: 

Mevrouw de voorzitter, 

Burgemeester en schepen, 

Dames en heren  

Geachte collega’s, 

 

Af en toe zal ik in de varia de retro toer opgaan door een punt onder jullie aandacht te 

brengen waaraan in het verleden al dan niet gevolg is aan gegeven. 

Vandaag wil ik het hebben over PARKEER & ZORG. 

 

Op 30 januari 2018, ja één jaar geleden, heb ik namens Open VLD Harelbeke een 

schrijven gericht aan het college van burgemeester en schepenen in verband met een 

aanpassing van het parkeerreglement. 

 

In Harelbeke is het voor een zorgverstrekker vaak een hele klus om tot bij zijn patiënt te 

geraken. Een vrije parkeerplaats vinden, is een hele opgave. Zorgverstrekkers moeten 

lang rondrijden waardoor de wachttijden voor hun patiënten oplopen. Met het project 

Parkeer & Zorg kunnen de inwoners of patiënten de zorgverstrekkers helpen. 

 

Het werkt tweezijdig: 

Enerzijds kan elke burger, die dit wil, de parking voor zijn garagepoort of oprit ter 

beschikking stellen en maakt dit kenbaar door het aanbrengen van een sticker. 

Anderzijds legt de zorgverstrekker die gebruik maakt van deze parkeerplaats een 

parkeerkaart, waarop zijn gsm nummer staat, achter de voorruit van de auto. 

Op die manier bieden we ‘gratis’ parkeerplaatsen aan voor de zorgverstrekkers die 

anders vaak tijd verliezen met het zoeken naar een parkeerplaats en het kost hen ook 

geld want ze vinden vaak een parkeerticket tussen hun ruitenwissers  als ze niet op tijd 

terug zijn. Het sneller vinden van een parkeerplaats zorgt ook voor minder CO uitstoot. 

Sticker en kaart moeten verkrijgbaar zijn op het stadhuis. 

 

Op mijn schrijven van 28/1/18 heb ik op 1 februari 2018 positieve antwoorden gekregen 

van de burgemeester en van de bevoegde schepen met de melding dat het voorstel een 

goed voorstel leek te zijn en dat het zou worden behandeld in de commissie mobiliteit. 

De reacties op een krantenartikel van Het nieuwsblad van juni 2018 waren alvast 

positief. 

 

Sinds nu bijna 1 jaar later heb ik er niets meer van gehoord ! 

 

Mevr. de voorzitter, ik zou graag weten of mijn vraag nog steeds in behandeling is en 

wat hiervoor mag verwacht worden?  

 

Ik had ook graag de mening gekend van de gemeenteraadsleden om het 

parkeerreglement in Harelbeke uit te breiden met het systeem “PARKEER EN ZORG” Wie 

is er voor ?  

 

 

8. Tussenkomst raadslid Rik Vandenabeele: 

Ik las in de krant een interview met Tijs Naert waaruit bleek dat de plaats voor het 

toekomstig kanaal Kortrijk Bossuit reeds duidelijk is en ook hoe de ring zou aangepakt 

worden.  Was dit dan wel de plaats om dit te zeggen? Moet dit niet in deze 

gemeenteraad? 

  



 

9. Tussenkomst raadslid Heidi Sohier: 

Ik wil tussenkomen op het nieuwjaarsfeest. Ik heb van vele aanwezigen gehoord dat het 

nieuwjaarsfeest op niks trok.  Dat er te weinig was om te eten.  Dat het letterlijk op de 

ballen trok.  Ik wil ook vragen waarom alles wat er besteld werd niet van eigen 

handelaars kwam? Zelfs de stoelen en de tafels kwamen van buiten Harelbeke. 

 

Antwoorden uit het college: 

 

Repliek van burgemeester Alain Top: 

Wat betreft de vraag rond miss België: ik kan u alleen maar zeggen dat ik reclame 

gemaakt heb voor de verkiezingen en niet na de verkiezingen zoals anderen op facebook 

en daardoor is ze misschien wel 4de geworden en niet 12de of 15de .  Ik vind het beter om 

miss België te steunen voor de verkiezingen dan na de verkiezingen. 

Voor wat betreft de markt, het PPS project: PPS staat voor Publiek Private 

Samenwerking.  Dat wil zeggen dat de privépartner, in dit geval Immogra en de stad 

Harelbeke, een aantal zaken afspreken en voorwaarden bepalen wie waarvoor 

verantwoordelijk is.  Een van die voorwaarden is dat Immogra verantwoordelijk is voor 

de verkoop van de private delen dus van de appartementen en de handelszaken.  Het is 

inderdaad zo dat we als vraag en als eis gesteld hebben dat het handelscomité als eerste 

zou in kennis gesteld worden van de verkoop van de handelspanden.  Zoals u gezien 

hebt in de zondag zijn die handelspanden nog niet in verkoop.  Eind 2018 waren er 

inderdaad 2 andere verkoopspartners en dat waren Bordes en Becue.  Ik heb zelf moeten 

vaststellen zondag, net zoals u, dat er 2 andere geselecteerd zijn en dat is Immo 

Dekeyser en Thiers.  Immo Dekeyser heeft het volste recht om dit te doen, dit is geen 

medewerker van Immogra.  Dit is een derde partner van Immogra.  Als zij kiezen voor 

Dekeyser is dat hun zaak.  

 

Wat de betrokkenheid van de gemeenteraadsleden bij het beleid betreft en de 

betrokkenheid van burgers bij het beleid betreft: ik denk dat wij de afgelopen 6 jaren en 

ook de jaren daarvoor tot de meest transparante besturen in deze regio behoren.  Bijna 

het volledig collegeverslag is voor iedereen beschikbaar.  Voor jullie is het volledig 

collegeverslag beschikbaar en het collegeverslag zonder namen staat op Tintranet.  De 

raadscommissies : daar heeft iedereen recht op een vrije tribune.  Ook in de 

gemeenteraad heeft iedereen recht om zijn mening te zeggen en punten aan te brengen.  

Ik kan u verzekeren dat als u elders rondkijkt dit veel strakker georganiseerd is.  Elders 

moet je het eerst op papier vragen voor de gemeenteraad, anders komt het gewoon niet 

aan bod.  Ik denk dat die transparantie in 2019 verdergezet zal worden en dat jullie bij 

alles betrokken zullen worden. 

 

Wat betreft het budget:  het budget van 2019 is goedgekeurd eind 2018 door de 

voormalige meerderheid.  Het budget van 2019 is het laatste budget van het vorig 

meerjarenplan.  Nu is het planningsjaar voor het toekomstige meerjarenplan.  Als er nu 

niks van fiets en voetpaden in het budget van 2019 staat, dan komt dit dat dit een 

afspraak was om om de 2 jaar belangrijk budget te voorzien zodanig dat we grote 

stukken konden aanpakken.  Dat er krapte is in 2019 dat klopt inderdaad.  We zullen 

straks nieuwe prioriteiten moeten stellen tot in 2025.  

Wat uw vraag rond de website betreft: ik stel vast dat de meldingskaart niet werkt.  We 

zullen dit zo snel mogelijk remediëren.  Morgen is dit in orde. 

Voor mijn speech op nieuwjaar: ik voel mij niet aangesproken.  Ik heb geen 

partijpolitieke stelling ingenomen.   Indien men woorden van de speech in de mond legt 

van bepaalde partijen of koppelt aan bepaalde partijen dan is dat uw 

verantwoordelijkheid. 

  



 

Wat betreft het strooiplan: dit is inderdaad constant in evaluatie.  Er zijn een aantal 

zaken opgedoken de afgelopen periode.  Een ervan heeft u nu aangehaald.  Een ander 

was bv dat de ingang van de vrije school net niet bereikbaar was.  We zijn dit nu aan het 

bijsturen. Volgende keer zal dit nog beter zijn. 

 

Voor de kritiek op Fluvia en het rapport: het is zo dat er inderdaad al een voorzitter 

aangesteld is voor de komende bestuursperiode en men heeft niet gewacht op een 

evenwichtsoefening tussen alle streekintercommunales.  Wat betreft de evaluatie van het 

rapport, denk ik dat het van belang is om het eindoordeel te objectiveren.  In die zin is  

men een zoektocht naar een externe deskundige gestart om de pijnpunten die 

aangehaald worden, effectief op te gaan nemen.   

Wat betreft uw opmerkingen rond het nieuwjaarsfeest: na het nieuwjaarsfeest wordt dat 

feest elk jaar geëvalueerd.  Als er problemen waren met de catering zullen die zeker 

meegenomen worden.  Wat betreft de prijsvraag: alles is volgens de regels verlopen.  

Het is niet omdat je een Harelbeekse aannemer bent dat je automatisch de aanbesteding 

krijgt. 

 

Reactie schepen Francis Pattyn op de vraag rond onderwijs en het toekomstig beleid: 

Ik zal zeker en vast het beleid voort zetten.  Een 20 tal jaar geleden is men begonnen 

met een bepaalde beleidsoefening rond de verdeling van de verschillende netten.  

Ondertussen zijn er gemeentescholen in Stasegem, in Harelbeke centrum en in Hulste.  

Die 3 gemeentescholen zullen in de toekomst behouden worden. 

Wat betreft de capaciteitsproblemen stel ik vast dat in de Arendswijk er nog ruimte is om 

naar school te gaan in het gemeenschapsonderwijs.  In Hulste is er nog ruimte in het vrij 

onderwijs om daar extra capaciteit op te vangen. 

Wat betreft de vertraging van de ingebruikname van de containerklassen in school 

Noord.  Daar verwijs ik naar de mail die u ook ontvangen heeft. 

Als ik kijk naar het kunstonderwijs dan stel ik vast dat het SABV en Aha op vandaag geen 

ruimte tekort hebben.  We moeten nagaan in welke mate het SAMW verder kan 

evolueren.  Voor uw bedenking rond het cultureel centrum: u stelt net als ik vast dat dit 

gebouw zijn tanden toont en we zullen in de toekomstige meerjarenplanning moeten 

uitmaken hoe we dit zullen aanpakken. 

Voor de site in Bavikhove ga ik ervan uit dat er binnen de 6 jaar minstens 1 deel van 

gerealiseerd wordt.  Voor het museum Peter Benoit: ik denk dat het museum aan een 

herprofilering toe is en daar zijn de specialisten aan aan het werken.  Als ik al een 

financiële knipoog geef  is dat omdat ik realistisch ben en omdat ik weet hoe we er 

financieel voorstaan.  Dat weet u beter dan ik en misschien heeft u daar meer 

verantwoordelijkheid in dan ik.  We zullen de juiste keuzes moeten maken in de komende 

6 jaar. 

 

Reactie van schepen Kathleen Duchi: 

Ik kan alleen maar zeggen dat het huidig budget goedgekeurd is eind 2018 door het 

college voorgesteld eind 2018. Daar was ik niet bij.  U weet beter dan ik dat er 

momenteel weinig ruimte is.  Ik beschouw 2019 als een overgangsbudget.  Wat betreft 

uw vraag rond de handelspanden: ik heb volgende week een afspraak met Immogra.  Ik 

zal als eerste het handelscomité op de hoogte brengen. 

 

Schepen Tijs Naert: 

Ik denk dat we qua visie rond trage mobiliteit op dezelfde lijn zitten.  Inderdaad in 2019 

zit er weinig budget in voor fietspaden maar we zijn van plan om in de komende 

legislatuur het budget voorzien voor fietspaden en trage wegen te verdubbelen.  Ik stel 

ook voor dat we een korte informatieketen organiseren om problemen met het wegdek 

door te sturen.  Ik bekijk dit samen met de diensten.  Wat betreft de strooiroutes: ik 

check uw opmerking en zorg voor evaluatie en bijsturing.  Wat betreft het kanaal Kortrijk 

Bossuit: ik heeft mij inderdaad in de krant en op tv gezien.  Ik vertolkte daar het 

standpunt van mijn partij Groen die op dat vlak een regiovisie ontwikkeld heeft.  Onze 



regiovisie is er één van maatschappelijke verantwoordelijkheid.  Wij willen dat er een 

onderzoek komt of de maatschappelijke kosten baten analyse van dit project opweegt 

tegen de centen die ertegen gegooid worden.  Indien het teveel kost ten opzichte van de 

economische opbrengst dan stel ik voor dat we dit geld niet spenderen aan een nutteloos 

project maar dat we dit investeren in een veilig kruispunt aan den hert rekening 

houdende met de bewoners van de Zandberg. 

Wat betreft de vraag rond parkeren en zorg: ik vind dit een goed idee.  Ik weet niet hoe 

het komt dat dit een jaar blijven hangen is, ik bekijk dit verder. 

 

Tussenkomst schepen David Vandekerckhove: 

Het is inderdaad zo dat er op het jeugdraaddebat eigenlijk twee belangrijke zaken 

gezegd werden: dat de schepen van jeugd best een jongere schepen was en dat de 

schepen van jeugd best 6 jaar aan zet was.  Het is nu inderdaad zo dat 2 keer 3 jaar een 

schepen van jeugd georganiseerd zal worden.  De laatste 3 jaar zal dit Melissa 

Depraetere zijn.  Zij zal op dat moment de jongste schepen zijn van het volledig college 

zijn en nog twintiger.  We moesten nog een oplossing zoeken om nog een schepen te 

hebben voor de eerste 3 jaar en ik ben daar vrijwillig op ingegaan.  Ik mag zeggen dat ik 

heel veel ervaring heb met de jeugdsector.  

Ik nog altijd heel veel voeling heb met de jeugdsector en dat ik jarenlang actief was 

zowel in de jeugdraad, in de Chiro als in het bestuur van de jeugdinfrastructuur.  Ik denk 

dat 3 jaar voldoende is om toch een aantal zaken te verwezelijken. 

I.v.m. het rookvrij maken van speelpleintjes: In het kader van de nationale actie 

'Generatie Rookvrij' besliste het vorige CBS een sensibiliseringscampagne te houden om 

onze speelpleintjes rookvrij te houden. Het is dus niet zo dat mensen die er wel roken 

beboet zullen worden. 

 

OPENBARE STEMMINGEN 

 

De besluiten in openbare stemming werden genomen met unanimiteit der stemmen van 

de aanwezige leden. 

 

 

VERSLAG 

 

Er worden geen opmerkingen gemaakt op het verslag van 02.01.2019 dat dus als 

goedgekeurd mag worden beschouwd. 

 

 

 

De zitting eindigt om 21.34 u. 

 

 

 

Carlo Daelman Rita Beyaert 

Algemeen directeur Voorzitter 

 


